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            5835, гр. Кнежа, ул. „М. Боев“№69, тел. 09132/7662, факс 09132/7007, E-mail:savet.kneja@knezha.bg                                         

 

П Р О Т О К О Л  

№5 
 

Днес, 28 февруари 2024 година, в заседателната зала на Общински съвет-Кнежа 

се проведе заседание на Постоянната комисия по бюджет, финанси, данъчна политика 

и общинска собственост. На заседанието присъстваха: Добромир Грамов, Дилян 

Беновски, Иван Шарабански, Андрей Беленски, Юли Горнишки и Борислав Цанковски. 

Бисерка Младжова закъсня.  

След установяване наличието на изискуемия кворум за провеждане на днешното 

заседание, комисията започна работа  в 1600 часа,  ръководена от г-н Добромир Грамов 

– председател на Постоянната комисия по бюджет, финанси, данъчна политика и 

общинска собственост и разгледа постъпилите материали за заседанието  на ОбС на 

29.02.2024 г. 

 

Да вземат участие в заседанието присъстваха: 

 

1.       Катя Герговска – председател на Общински съвет-Кнежа;  

2.  Петя Маринска-Хинкина – директор на Дирекция „Обща администрация“  

при Община Кнежа; 

3.  Светослава Узунова – юрисконсулт при Община Кнежа.  

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д:    

 1. Докладна записка с вх. №0800-54/20.02.2024 г. от Катя Герговска – 

председател на Общински съвет-Кнежа, относно предложение за изменение и 

допълнение на Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-

Кнежа, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, 

мандат 2023-2027 г. 
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 Г-жа Герговска запозна присъстващите с предожението за решение на ПК по 

Етика, подкрепено и останалите заседавали комисии, а именно:  

 1. В глава Втора, Раздел IV, Групи на общинските съветници да отпаднат ал. 3, 

ал. 4 и ал. 5 на чл. 27, тъй като противоречат на акт от по-висока степен. 

 2. Да се приеме докладната записка с така направените изменения и допълнения.    

 Други коментари не бяха направени.  

 Комисията предлага да се подкрепи предложението на ПК по Етика.  

 Гласували: „За“ - 6; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 2. Отчет за управление на общинската собственост в Община Кнежа за 

периода 01.01.2023 г. – 31.12.2023 г. 

 Комисията предлага да се приеме Отчета за управление на общинската 

собственост в Община Кнежа за периода 01.01.2023 г. – 31.12.2023 г. 

 Гласували: „За“ - 6; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 3. Отчети за дейността и изразходваните средства от спортните клубове за 

2023 г. съгласно разпоредбите  на Наредба №33 за условията, реда и критериите за 

финансово подпомагане на спортните клубове в община Кнежа.  

 Добромир Грамов информира, че няма да участва в гласуването, т.к. спрямо него 

възниква конфликт на интереси.  

 Комисията предлага да се приемат Отчетите за дейността и изразходваните 

средства от спортните клубове за 2023 г.  

 Гласували: „За“ - 5; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 4. Докладна записка с вх. №0800-36/08.02.2024 г. от Катя Герговска – 

председател на Общински съвет-Кнежа, относно откриване на процедура по 

изготвяне на предложения за съдебни заседатели за нов четиригодишен мандат 

2024-2027 г. за Окръжен съд-Плевен. 

 Г-жа Герговска запозна присъстващите с предожението за решение на ПК по 

Етика, а именно:  

 I. Определя срок за подаване на документи от кандидатите за съдебни заседатели 

от 01.03.2024 г. до 31.03.2024 г. включително. 

 II. Прави следното предложение за попълване състава на временната комисия за 

провеждане на процедурата по избор на съдебни заседатели: 

    Мария Бонинска – председател на комисията; 
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 и за членове: 

 1. Росен Пещенски 

 2. Борислав Цанковски 

 3. Иван Шарабански 

 4. Иво Балевски 

     III. Комисията предлага да се приеме докладната записка с направените 

предложения. 

 Тя поясни, че на своето заседание ПК по Земеделие е направила изменение в 

състава на комисията, като на мястото на Росен Пещенски е предложена Бисерка 

Младжова.  

 Други предложения не бяха направени.  

 Комисията предлага да се подкрепи предложението на ПК по Земеделие.  

 Гласували: „За“ - 6; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 5. Докладна записка с вх. №0800-52/20.02.2024 г. от Катя Герговска – 

председател на Общински съвет-Кнежа, относно актуализиране състава на 

Комисията по чл. 3, ал. 1 от Правилата за отпускане на финансова помощ от 

Община Кнежа за лечение на семейства и лица, живеещи  на семейни начала, с 

репродуктивни проблеми. 

 Г-жа Герговска запозна присъстващите с предожението за решение на ПК по 

Етика, подкрепено и от ПК по Земеделие, а именно:  

 1. За попълване състава на Комисията по чл. 3, ал. 1 от Правилата за отпускане 

на финансова помощ от Община Кнежа за лечение на семейства и лица, живеещи  на 

семейни начала, с репродуктивни проблеми определя общинския съветник  - Юли 

Горнишки. 

 2. За резервен член на Комисията по чл. 3, ал. 1 от Правилата за отпускане на 

финансова помощ от Община Кнежа за лечение на семейства и лица, живеещи  на 

семейни начала, с репродуктивни проблеми определя общинския съветник -  Бисерка 

Младжова. 

 3. Приема докладната записка с така направените предложения.  

 Комисията предлага да се подкрепи предложението за решение на ПК по Етика.  

 Гласували: „За“ - 6; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  
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 6. Докладна записка с вх. №0800-53-1/20.02.2024 г. от Цветомир Миловски – 

зам.-кмет на Община Кнежа, относно приемане на Общински план за младежта за 

2024 г. 

 Комисията предлага да се приеме докладната записка.  

 Гласували: „За“ - 6; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 7. Докладна записка с вх. №0800-55-1/20.02.2024 г. от Цветомир Миловски – 

зам.-кмет на Община Кнежа, относно средства за закупуване на материали и 

извършване на текущ ремонт в Детска ясла №1 гр. Кнежа.  

 Бисерка Младжова се присъедини към комисията.  

 Комисията предлага да се приеме докладната записка.  

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 8. Докладна записка с вх. №0800-56-1/20.02.2024 г. от Цветомир Миловски – 

зам.-кмет на Община Кнежа, относно отчет за получените командировъчни пари 

от кмета на Община Кнежа за четвърто тримесечие на 2023 г. 

 Комисията предлага да се приеме за сведение отчета.  

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 9. Докладна записка с вх. №0800-41-1/14.02.2024 г. от Илийчо Лачовски – 

кмет на Община Кнежа, относно провеждане на редовно заседание на Общото 

събрание на Асоциация по водоснабдяване и канализация на обособената 

територия, обслужвана от ,,Водоснабдяване и канализация“ ЕООД – гр. Плевен.    

  Комисията предлага да се приеме докладната записка.  

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 10. Докладна записка с вх. №0800-50-1/19.02.2024 г. от Цветомир Миловски 

– зам.-кмет на Община Кнежа, относно кандидатстване на Община Кнежа по 

проект „Красива България“, Кампания – 2024 г.   

 Комисията предлага да се приеме докладната записка.  

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 11. Докладна записка с вх. №0800-51-1/19.02.2024 г. от Цветомир Миловски 

– зам.-кмет на Община Кнежа, относно кандидатстване на Община Кнежа с 

проектно предложение по Процедура „Подкрепа за енергийно ефективни системи 

Страница 4 от 9 

 



за улично осветление“, с финансиране по линия на Механизма за възстановяване 

и устойчивост /Покана 2/.  

 Комисията предлага да се приеме докладната записка.  

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 12. Докладна записка с вх. №0800-42-1/14.02.2024 г. от Илийчо Лачовски – 

кмет на Община Кнежа, относно отдаване под наем на недвижим имот – частна 

общинска собственост чрез публичен търг с явно наддаване.   

 Комисията предлага да се приеме докладната записка.  

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 13. Докладна записка с вх. №0800-43-1/14.02.2024 г. от Илийчо Лачовски – 

кмет на Община Кнежа, относно предложение за изкупуване на сгради, находящи 

се в с.Лазарово, ул. „Христо Смирненски” №6 при условията на чл. 33 от ЗС.   

 Добромир Грамов информира, че няма да участва в гласуването, т.к. спрямо него 

възниква конфликт на интереси. 

 Комисията предлага да се приеме докладната записка.  

 Гласували: „За“ - 6; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 14. Докладна записка с вх. №0800-44-1/14.02.2024 г. от Илийчо Лачовски – 

кмет на Община Кнежа, относно отдаване под наем на недвижим имот – частна 

общинска собственост без провеждане на търг или конкурс.   

 Г-н Грамов запозна присъстващите с предложението за решение на ПК по ТСУ, 

а именно: 

1. Да бъде завишена годишната наемна цена по договора от 156,00 лв. с ДДС на 

760,00 лв. с ДДС, като т.2 от проекта за решение придобива следният вид: 2. Определя 

месечна наемна цена за имотите, описани в т.1 в размер на 633,34 лв. (Шестстотин 

тридесет и три 0,34 лева ) без ДДС и 760,00 лв. (Седемстотин и шестдесeт лева) с 

ДДС. 

 2. Да се приеме докладната записка с така направеното изменение.  

 Други предложения не бяха направени.  

 Комисията предлага да се подкрепи предложението на ПК по ТСУ.  

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  
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 15. Докладна записка с вх. №0800-45-1/15.02.2024 г. от Илийчо Лачовски – 

кмет на Община Кнежа, относно отдаване под наем на недвижим имот – частна 

общинска собственост чрез публичен търг с явно наддаване.   

 Комисията предлага да се приеме докладната записка.  

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 16. Докладна записка с вх. №0800-47-1/15.02.2024 г. от Илийчо Лачовски – 

кмет на Община Кнежа, относно предоставяне на общински пасища, мери и 

ливади в землището на Община Кнежа за индивидуално ползване от земеделски 

стопани, отглеждащи пасищни животни за стопанската 2024 г. – 2025 г. 

 Г-жа Герговска запозна присъстващите с предложението за решение на ПК по 

Земеделие, а именно: 

 1. Да се отстрани допусната техническа грешка в т. 6 от предложения проект за 

решение, като вместо 2023-2024 г. бъде записано 2024-2025 г. Така т.6 придобива 

следния вид: „ОбС-Кнежа приема Правила за ползване на пасища, мери от Общинския 

поземлен фонд на Община Кнежа за стопанската 2024-2025 година.“ 

 2. Приема докладната записка с така направеното изменение. 

 Други предложения не постъпиха.  

 Комисията предлага да се подкрепи предложението на ПК по Земеделие.   

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 17. Докладна записка с вх. №0800-49-1/19.02.2024 г. от Илийчо Лачовски – 

кмет на Община Кнежа, относно oбявяване на конкурс за продажба на имот – 

частна общинска собственост.   

 Комисията предлага да се приеме докладната записка.  

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 18. Отчет с вх. №2600-3/23.01.2024 г. от Силвия Герговска –Управител на 

„Аспарухов вал“ ЕООД, относно дейността на „Аспарухов вал“ ЕООД гр. Кнежа 

за периода 01.10.2023 г. – 31.12.2023 г. 

 Комисията предлага да се приеме отчета за дейността на „Аспарухов вал“ ЕООД 

гр. Кнежа за периода 01.10.2023 г. – 31.12.2023 г.  

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 19. Молба с вх. №9400-120/23.01.2024 г. от Александра Тоткова.  
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 Г-н Грамов припомни, че Общински съвет-Кнежа има принципно решение за 

такива случаи, а именно Решение №812/30.06.2023 г., съгласно което „Отпускането на 

финансова помощ от Общински съвет-Кнежа да става само в случаи, в които се 

касае за животоспасяващи операции и интервенции, като отпусканите суми бъдат 

съобразявани с финансовите възможности и бюджета на Община Кнежа за 

съответната година.“  

 Позовавайки се на това решение, той предложи молбата да не бъде разглеждана 

на предстоящата сесия на Общинския съвет, а цитираното Решение №812/30.06.2023 г. 

да бъде изпратено на молителката за сведение.  

 Други предложения и коментари не бяха направени.  

 Комисията предлага: 

 1. Молбата да не влиза за разглеждане на предстоящата сесия.  

 2. Председателят на Общинския съвет да изпрати на молителката за сведение 

Решение №812/30.06.2023 г. на Общински съвет-Кнежа.  

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 20. Докладна записка с вх. №0800-58-1/21.02.2024 г. от Цветомир Миловски 

– зам.-кмет на Община Кнежа, относно именуване на площада, находящ се в кв.39 

в центъра на село Еница, община Кнежа. 

 Г-жа Герговска запозна присъстващите с предожението за решение на ПК по 

Етика, подкрепено и останалите заседавали комисии,  а именно:  

 1. Точка 1 от предожения проект за решение придобива следния вид: „Общински 

съвет-Кнежа именува площада по КРП на село Еница,  ЕКАТТЕ: 27509, община Кнежа, 

одобрен със Заповед № 2465 от 11.12.1968 г. на ОНС – Враца, находящ се в кв.39 в 

центъра на село Еница - „Васил Левски“. 

 2. Да се приеме докладната записка с направеното изменение. 

 Комисията предлага да се подкрепи предложението за решение на ПК по Етика.  

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 21. Докладна записка с вх. №0800-59-1/26.02.2024 г. от Илийчо Лачовски – 

кмет на Община Кнежа, относно определяне на нов състав на комисията за 

разпределение на средства за помощи от бюджета на Община Кнежа, които не са 

по реда на Закона за семейните помощи за деца и Закона за социалното подмогане 

за мандат 2023-2027 година.  
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 Г-жа Герговска запозна присъстващите с предожението за решение на ПК по 

Образование, а именно: 

 1. За попълване състава на комисията за разпределение на средства за помощи от 

бюджета на Община Кнежа, които не са по реда на Закона за семейните помощи за деца 

и Закона за социалното подмогане за мандат 2023-2027 година,  като основни членове 

общинските съветници - Николай Бачийски и Замфир Демиров. 

 2. За резервен член на комисията за разпределение на средства за помощи от 

бюджета на Община Кнежа, които не са по реда на Закона за семейните помощи за деца 

и Закона за социалното подмогане за мандат 2023-2027 година общинският съветник - 

Андрей Беленски. 

 3. Приема докладната записка с така направените предложения.  

 Тя също така информира, че на своето заседание ПК по ТСУ не са излезли с 

решение по докладната записка.  

 Други предложения не бяха направени.   

 Комисията предлага да се подкрепи предложението за решение на ПК по 

Образование.  

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 17. Докладна записка с вх. №6700-109/27.02.2024 г. от Елена Грамова – 

директор на ДГ „Огнян Михайлов“ гр. Кнежа, относно изграждане на солна стая 

за игра в обект: ДГ „Огнян Михайлов“ гр. Кнежа.   

 Г-н Грамов запозна присъстващите с проекта за решение на ПК по ТСУ, а 

именно: 

  Общински съвет-Кнежа дава съгласие за изграждане и оборудване на солна стая 

за игра и занимания по интереси в ДГ „Огнян Михайлов“ гр. Кнежа. Необходимите 

средства в размер до 17 160 лв. са от неусвоени към 31.12.2023 г. средства по бюджета 

на детската градина от трансфери по чл. 52, ал. 1, т. 1, буква „а“ от Закона за 

публичните финанси.  

 Добромир Грамов информира, че няма да участва в гласуването, т.к. спрямо него 

възниква конфликт на интереси. 

 Други предложения не постъпиха.  

 Комисията предлага да се подкрепи предложението за решение на ПК по ТСУ.  

 Гласували: „За“ - 6; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.   
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След изчерпване на материалите от дневния ред, председателят на Постоянната 

комисия по бюджет и финанси г-н Добромир Грамов закри заседанието в 1640 часа. 

 

Протоколчик:                                                        Председател: 

/Г. Божилова/                                                         /Д. Грамов/ 
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